To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C Date: 27-02-2025 10:23:54 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتجارة والإستثمار التاريخ: 27-02-2025 AM 10:23:54
The Extraordinary General Assembly Meeting of BINDAR TRADING & INVESTMENT CO . P.L.C was held on 10:00 On 27-02-2025 at Online through Microsoft Teams Application. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 99.20%.	عقدت الهيئة العامة لشركة بندار للتجارة والإستثمار بتاريخ 2025-02-27 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في بواسطة الاتصال الالكتروني المرئي والمسموع وبنسبة حضور 99.20 %.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Subject: Other	الموضوع: آخر
The General Assembly in its extraordinary meeting on 27/02/2025 approved to amend the company's name to become Bindar for Islamic Finance to comply with the instructions of the Central Bank and what was stated in the finance law. The General Assembly in its extraordinary meeting on 27/02/2025 approved to amend the date of the final merger of Bindar Company with its subsidiaries: "Rubou' Al-Sharq Real Estate Company and Rakeen Real Estate Company" to become: 31/05/2025 instead of 01/03/2025 and the financial statements as of 31/12/2024 instead of 30/9/2024.	-1 تم الموافقة من قبل الهيئة العامة في إجتماعها غير العادي بتاريخ 2025/2/27 على تعديل اسم الشركة ليصبح بندار للتمويل الإسلامي لغايات الإلتزام بتعليمات البنك المركزي وما جاء في نظام التمويل2 تم الموافقة من قبل الهيئة العامة في إجتماعها غير العادي بتاريخ 2025/2/27 على تعديل تاريخ الدمج النهائي لشركة بندار مع الشركات التابعة لها: " شركة ربوع الشرق العقارية وشركة راكين العقارية " ليصبح: 3025/05/01 بدلاً من 1025/03/01 بدلاً من وإعتماد البيانات المالية كما في 2024/12/31 بدلاً من 2024/9/30 .
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad